

Jobangebot: Unterstützung bei Archivrecherchen

Die Kolleg-Forschungsgruppe „Multiple Secularities – Beyond the West, Beyond Modernities“ an der Universität Leipzig sucht dringend für Oktober und November Unterstützung bei Recherchen unter anderem in folgenden Archiven:

- Bundesarchiv Berlin
- Archiv des Afro-Asiatischen Solidaritätskomitees in Berlin
- BStU-Archive in Teterow und Neubrandenburg
- Universitätsarchive in Berlin und Leipzig

Voraussetzungen: Führerschein, sehr gute Deutsch- und Englischkenntnisse, Erfahrung in der Archivrecherche, Flexibilität.

Die Kolleg-Forschungsgruppe bezahlt die Arbeit auf Honorarbasis (20€/h) nach tatsächlichem Aufwand, notwendige Reise- und Übernachtungskosten und Gebühren werden übernommen.

Interessierte können sich unter multiple-secularities@uni-leipzig.de für weitere Informationen melden.

Job offer: Support for archive research

The Centre for Advanced Studies in the Humanities and Social Sciences “Multiple Secularities – Beyond the West, Beyond Modernities” at Leipzig University is urgently looking for short-term support for research in the following archives in October and November:

- Federal Archives Berlin
- Archive of the Afro-Asian Solidarity Association in Berlin
- BStU archives in Teterow and Neubrandenburg
- University archives in Berlin and Leipzig

Requirements: Driver's license, very good knowledge of German and English, experience in archive research, flexibility.

The Centre for Advanced Studies will pay for the work on a fee basis (20€/h) according to actual expenditure, necessary travel and accommodation expenses and fees are covered.

Those interested may contact multiple-secularities@uni-leipzig.de for further information.